

Title (en)
CHAIN SAW HANDLE, GUARD AND HOUSING INTERCONNECT.

Title (de)
HANDGRIFF, SCHUTZVORRICHTUNG UND BEFESTIGUNG AN EINEM KETTENSÄGENGEHÄÜSE.

Title (fr)
INTERCONNEXION D'UN CARTER, GARDE ET POIGNEE D'UNE SCIE ARTICULEE.

Publication
EP 0057186 A1 19820811 (EN)

Application
EP 81900999 A 19800808

Priority
US 8001009 W 19800808

Abstract (en)
[origin: WO8200434A1] A joint (50) formed by interconnecting a frame (26), a handle (44) and a handguard (48) with a single fastener (56). The members (26, 44, 48) are interlocked to each other to transfer any torque created by a force applied to the housing (22) of the chain saw (20) or one or more of the interconnected members (26, 44, 48). The handle (44) and the handguard (48) each have slabbed sides (94, 112) which coact to produce a wedge-like locking action therebetween.

Abstract (fr)
Un joint (50) est formé par l'interconnexion d'un cadre (26), une poignée (44) et une garde (48) avec un seul organe d'attache (56). Les organes (26, 44, 48) sont interverrouillés pour transférer tout couple éventuel créé par une force appliquée sur le carter (22) de la scie articulée (20) ou sur un ou plusieurs des organes interconnectés (26, 44, 48). La poignée (44) et la garde (48) ont des cotés chanfreinés (94, 112) qui coopèrent entre eux pour effectuer une action de verrouillage en coin.

IPC 1-7
B27B 17/00

IPC 8 full level
B27B 17/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B27B 17/0008 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8200434 A1 19820218; AU 7151481 A 19820302; CA 1162823 A 19840228; EP 0057186 A1 19820811

DOCDB simple family (application)
US 8001009 W 19800808; AU 7151481 A 19800808; CA 383480 A 19810807; EP 81900999 A 19800808